
 
GRUNDEJERFORENINGEN HJORTESPRINGPARKEN 

 
 

11.11.2014 
 
 
Referat af: 
Bestyrelsesmøde 43/5 mandag d. 10. november 2014 kl. 19.30 i hus nr. 21 
 
Til stede: Poul Dahl  Formand  (14) 
 Knud Erik Madsen Næstformand (45) 

Leif Larsen  Kasserer  (21) 
Kim Goderum Bestyrelsesmedlem (26) 

 Janne Bay   Bestyrelsesmedlem (38) 
 Tom Sund  Suppleant  (23) 
 Karin Eriksen Suppleant  (40) 
  
DAGSORDEN: 
 
Punkt 1: Godkendelse af referat. 
 
Punkt 2: Meddelelser fra formanden. 
Den annoncerede generalforsamling torsdag d. 19. marts 2015 flyttes en uge til torsdag d. 
26. marts 2015. Tilsvarende flyttes bestyrelsesmødet søndag d. 8. marts kl. 15.00 en uge 
til søndag d. 15. marts. Dermed rykkes fristen for forslag til generalforsamlingen også en 
uge til d. 12. marts 2015. 
 
Tom (23) og Poul (14) har deltaget i det årlige møde, hvor repræsentanter for kommunens 
grundejerforeninger og andelsforeninger var inviteret. Fra kommunen deltog 
borgmesteren, formanden fra Teknik og Miljøudvalget, kommunal direktøren, teknisk 
direktør, samt medarbejdere fra forvaltningen. Når referatet fra mødet er fremsendt, vil det 
blive tilgængelig på foreningens hjemmeside. 
 
Punkt 3: Henvendelser fra medlemmerne. 
Ingen. 
 
Punkt 4: Meddelelser fra udvalgene. 
 
Teknisk udvalg: 
Som tidligere skrevet har bestyrelsen ønsket et tilbud fra en privat entreprenør, ang. 
fastprisaftale på snerydning. Det tilbud har bestyrelsen modtaget. Prisen var ca. 4 gange 
højere end kommunens, men rydningen i tilbuddet var på et højere niveau end 
kommunens. Bestyrelsen har vurderet, at kommunens tilbud er bedst til prisen, hvorfor 
kommunens tilbud er accepteret. 
 
Bestyrelsen arbejder med at få færdiggjort indsigelser i forbindelse med vejlukning. Disse 
skal fremsendes til kommunen senest fredag d. 14. november. Kommunen har lovet 
endeligt referat d. 19. november. Når det er klart, vil det blive lagt på foreningens 
hjemmeside, sammen med de bilag der følger referatet. 



 
Bestyrelsen har ikke hørt fra kommunen ang. oversigts forholdene ved udkørslen til 
Gammelgårdsvej. Bestyrelsen vil rykke for svar. 
 
Carportpærerne efterses (og udskiftes hvis de er gået ud) ca. hver 2. måned gennem 
vintersæsonen. Hvis man selv ønsker at skifte pæren, kan man henvende sig til 
bestyrelsen@hjortespringparken.dk og lave en aftale om at få udleveret en ny pære. 
 
Udvalget har været i kontakt med Stofa, for at få tilbud på fjernsynsanlæg. Stofa ønsker 
ikke at afgive et tilbud. Bestyrelsen vil derfor ikke arbejde mere med den sag. 
 
Varmeudvalget: 
Intet.  
 
Grønt udvalg: 
Der har været afholdt møde i grønt udvalg. Hovedpunkterne var henvendelsen fra 7 huse 
ang. træer mod Vejringevej, topkapning af op til 4 træer, samt området omkring opkørslen 
fra Gammelgårdsvej. 
 
Info udvalg: 
Intet  
 
Materieludvalg: 
Intet. 
 
Festudvalg: 
Der mindes om, at der afholdes juletræstænding søndag d. 23/11 kl. 16.00. Invitation til 
festligheden er på vej ud. 
 
Velkomstudvalg: 
Er klar til at byde beboerne i nr. 4 velkommen. 
 
Legepladsudvalg: 
Der er aftalt en inspektion af legepladsen, med en uvildig legepladskonsulent. Dette vil 
foregå i uge 46. Herefter vil bestyrelsen modtage en rapport om legepladsens tilstand. 
 
Punkt 5: Økonomi. 
Leif (21) gennemgik regnskabet pr. 31.oktober og det gav ikke anledning til kommentarer.  
7 huse er foran med betalingerne til grundejerforeningen og 2 huse er bagud.  
 
Punkt 6: Eventuelt 
Bestyrelsen vil undersøge mulighederne for organiseret nabohjælp. Se hjemmesiden: 
http://www.dkr.dk/organiseret-nabohj%C3%A6lp 
 

 
 

Mødet sluttede kl. 22.20 
 
 

Bestyrelsen 


